Press Release

Exemption from Internship Assessment for Non-locally Trained Doctors Who Have Passed the Licensing Examination

At the Policy Meeting held on 3 April 2019, the Medical Council voted down all the four options proposed by its Task Force on Exemption of Internship Assessment for Non-locally Trained Doctors.

According to Standing Order No. 16(1) of the Medical Council, no motion to rescind any resolution passed and no motion to the same effect as one which has been lost shall be proposed within six months of the Council meeting at which the resolution was debated.

In view of the importance of the subject issue, I am going to propose at the next Policy Meeting to be held on 8 May 2019 to suspend in accordance with Standing Order No. 19(4) the operation of Standing Order No. 16(1) so that the Medical Council may reconsider and decide the various matters on exemption of internship assessment for non-locally trained doctors by a voting arrangement to be agreed.

Prof. LAU Wan-yee, Joseph, SBS Chairman, The Medical Council of Hong Kong 10 April 2019

新聞公報

香港醫務委員會於本年4月3日的政策會議上,投票否決了由轄下專責 小組提出有關豁免非本地培訓醫生評核期的4個方案。

根據醫務委員會會議常規第16(1)條,凡醫務委員會在會議上對某一議題作出了決定,則委員不得在6個月內就該議題再行動議撤銷有關決定或就未獲通過的議題再進行表決。

有鑑於豁免非本地培訓醫生評核期一事的重要性,本人將會在醫務委員會本年5月8日舉行的政策會議上,動議根據會議常規第19(4)條暫停執行會議常規第16(1)條,讓醫務委員會再次考慮各項相關事宜,並以委員同意的投票方法進行表決。

香港醫務委員會主席劉允怡教授 SBS 2019 年 4 月 10 日